
Bestyrelsesmøde tirsdag den 26. maj 2009 kl. 19.45 i Frederikssund Hallen. 
 
Tilstede var Jan, Poul, Karin, Gitte, Jette og Jane. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 
 
2. Godkendelse af forrige referat. 
Referat fra sidst blev godkendt. 
 
3. Post. 
Der var ingen post. Kun den elektroniske som allerede er fremsendt. 
Regninger er afleveret til Karin. 
 
4. Rapport fra aktivitetsudvalget (Gitte). 
Der er foreløbig arrangeret følgende: 
16.8. Sejltur (madkurv med – godt vejr er bestilt) 
6.9. Cykeltur til Jyllinge via Fjordstien. Madkurv med – grille – lege m.m. 
24.9. Stafet på atletikbanen og sjov 
27.9. Arrangement – mere herom følger senere 
13.11 Tøsetur – herretur 
 
5. Generalforsamling. 
Der var stor tilslutning. Smart at holde den samtidig med testløb/spisning. 
Kirsten er udtrådt af bestyrelsen. Henrik Borggren indtrådt men er senere udtrådt igen. 
Der var enighed om ikke at afholde en ny generalforsamling men blot fortsætte indtil 
næste generalforsamling uden ham som suppleant. 
Karin finder ud af hvad det koster at være medlem af DGI. 
Vi skal nok blive meget bedre til at bruge DGI og de tilbud de har, blandt andet med 
hensyn til kurser m.m. 
 
6. Henrik Borggren. 
Der blevet drøftet omkring e-mail korrespondance og hvordan man burde have grebet 
sagen an. Det blev besluttet at lade sagen ligge, idet man p.t. ikke kan gøre yderligere. 
 
7. FrederikssundAvisLøb. 
Jan har sendt et udkast til indbydelse til Avisen. Der holdes møde senere på året. 
 
8. Begyndertræning. 
Hans Erik ser ud til at gøre et rigtig godt stykke arbejde. Der er stor tilslutning. 
Bestyrelsen er imidlertid utilfreds med at der ikke altid startes fra Frederikssund Hallen og 
at de kommer i skoven søndag hvis de har lyst. Det er mest af hensyn til det sociale og for 
senere hen at kunne fordele de forskellige nybegyndere på allerede eksisterende hold, 
efterhånden som de bliver bedre. 
Det blev imidlertid besluttet ikke p.t. at sige noget men afvente udviklingen til senere på 
året. 
Jan vil anmode Hans Erik om at udarbejde en liste over nybegynderne, således at Karin 
har mulighed for at undersøge om alle har betalt kontingent. 



 
9. Eventuelt. 
Gitte efterlyste en telefonliste på alle medlemmer. 
Da bestyrelsen ikke mener at det er lovligt at udlevere navn, adresse og tlf.nr. uden 
medlemmernes samtykke blev det besluttet ikke at lave en sådan. 
Jan havde bemærket at flere medlemmer til Københavns Marathon ikke deltog i 
fjordløbernes klubtøj. Det gør det meget nemmere at genkende en fjordløber hvis de har 
klubbens tøj på, ligesom det også er god reklame. Derfor skal vi måske bare lige erindre 
medlemmerne herom i en senere skrivelse. 
Karin gav udtryk for at vi måske brugte for mange penge på løbekurser uden at få noget til 
gengæld. Vi skal nok ikke være så rundhåndet – vi bør stille nogle krav hvis folk skal have 
et sådan kursus. Måske skal de fungere som træner først inden man sender dem af sted. 
 
Mødet hævet. 
 
 
 


